
 

 

 

 

 

 

Protokoll fört vid Lavendelns samfällighetsförenings (LSF) årsstämma 

2022-05-31 

 

§ 1 Årsstämmans öppnande 

 LSF:s ordförande Elisa Rhawi öppnade stämman. 

§ 2 Stämmans behöriga utlysande 

 Kallelsen till stämman fanns vara utlyst i enlighet med stadgarna. 

§ 3 Fastställande av stämmans dagordning 

 Föreslagen dagordning godkändes. 

§ 4 Val av mötesordförande 

 Till mötesordförande valdes Håkan Wirström. 

§ 5 Val av mötessekreterare 

 Till mötessekreterare valdes Lena Rosenqvist Jonsson. 

§ 6 Val av justeringsmän tillika rösträknare för stämman 

Till justeringsmän och rösträknare valdes Sven-Erik Sveder och 

Barbro Sandquist. 

§ 7 Fastställande av röstlängd 

 Röstlängden fastställdes till 23 röstberättigade fastigheter. 

§ 8 Utse kommitté till stadgearbete. Punkten utgick. 

§ 9 Styrelsens verksamhetsberättelse 



- Synpunkt från stämman: Att vi har vårstädning/ skräpplockning 

samtidigt som kommunen har Skräpplockarvecka. Styrelsen tar 

det med sig. 

- Angående förslaget om en gemensamhetslokal så kommer det 

att diskuteras och beslutas om på nästa årsmöte. (röstning) 

 

Verksamhetsberättelsen lästes upp och godkändes av stämman. 

 

§ 10 Kassörens redogörelse 

 Redogörelsen godkändes av stämman. 

§ 11 Revisorernas berättelse 

 Revisorerna tillstyrker 

- att resultaträkningen och balansräkningen fastställs 

- att resultatet disponeras i enlighet med styrelsens förslag och 

- att styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet för det gångna 

räkenskapsåret. 

 Revisionsberättelsen finns i utskicket med kallelsen.  

§ 12 Ansvarsfrihet för styrelsen 

 Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

§ 13 Motioner 

 Inga inkomna motioner. 

§ 14 Proposition från styrelsen 

Proposition 1: Proposition gällande betalning av 

samfällighetsavgiften varannan månad 

Proposition 2: Proposition gällande påminnelseavgift i samband 

med avräkningsfakturan. 

Proposition 1 och 2 godtogs av stämman. 

§ 15 Styrelsens förslag till motion (inte aktuell då det inte inkommit 

några motioner) 

  



§ 16 Arvoden till styrelsen 

Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag att arvodet för 

styrelsen och revisorerna blir på 2,5 basbelopp. Fördelningen 

mellan de förtroendevalda beslutas av styrelsen. 

§ 17 Budget och debiteringslängd för verksamhetsåret 2022-04-01 t o 

m 2023-03-31 

 Godkändes av stämman. 

§ 18 Valförrättning omfattande val av ledamöter, suppleanter, 

revisorer, revisorssuppleanter och valnämnd. 

 Valnämndens förslag till styrelse 2022 - 2023 

Ordförande: Elisa Rhawi (ett år kvar) 

Kassör: Samer Haddad  (omval 2 år) 

 

Ledamöter:  

Farouk Bikandi (ett år kvar) 

Senad Ljuca (omval 2 år) 

Susanne Quick (ett år kvar) 

 

 

Suppleanter: 

Maria Ledin (omval 2 år) 

Georges Makdessi (ett år kvar) 

Guler Danho (nyval 2 år) 

 

Revisorer: 

Birgitta Fjellström (omval 2 år) 

Gunilla Wirström Nilsson (ett år kvar) 

Revisorssuppleanter: 



John Brunberg (omval 2 år) 

Stefan Sjölund (ett år kvar) 

 

Fritidskommitté 

Charbel Jibrael (omval 2 år) 

Georges Makdessi (ett år kvar) 

Valnämnd: Lena Rosenqvist Jonsson (sammankallande) och Carin 

Brunberg. 

 

§ 19 Övriga frågor 

- Sanden vid vändplan måste tas bort.  

- Belysningen vid våra garage måste åtgärdas. Otryggt när det inte 

är tillräcklig belysning. Styrelsen tar med sig frågan. 

- P-tillstånden. Ett önskemål är att man återgår till att skriva 

registreringsnumret på tillståndet. Styrelsen tar med sig frågan. 

- Uppmaning till alla i området som kör bil: Sänk farten! 

- Önskemål finns angående bullermätning i området och att det 

sker när det verkligen är höga bullernivåer. 

- Soprummen och saneringen av dessa är SRV:s ansvar. 

- Lustgastuber (används som partydrog) som slängs vid 

sopstationerna och på andra ställen i området har blivit ett stort 

problem. Farligt om barn får tag i dem. 

- Det är många kaniner i området. Styrelsen har anlitat 

viltvårdaren i kommunen för att skjuta av kaninerna. Bra om 

styrelsen informerar i god tid när det kommer att ske igen. (så 

att inte man blir skrämd av skotten). Nästa gång det sker är i 

september. 

- Råttor. Hur blir vi av med råttorna? Anticimex har varit och sett 

över området och säger att så länge folk matar fåglarna eller har 

sopor på tomten så är det svårt att bli av med råttorna. Styrelsen 

fortsätter att jobba med frågan. 

§ 20    Datum för stämmoprotokollets giltighet 

    Protokollet ska vara tillgängligt senast den 14 juni. 



§ 21    Avslutning 

    Håkan förklarade stämman avslutad. 

 

 

  

________________________________ ___________________________ 

Håkan Wirström, mötesordförande                 Lena R.Jonsson, mötessekreterare 

 

________________________ ___________________________ 

Sven-Erik Sveder, justeringsman Barbro Sandquist, justeringsman 


